
Kratko, pa jasno
Mladinska politična šola je že

krepko prešla v drugo polovico,
saj nas do konca čakata le še dve
temi. Z izkušnjami, ki smo si jih
pridobili — in teh je precej —
bomo takoj po zaključku pripra-
vili novo, vendar ločeno za pio-
nirje, dijake in delavce. Po-
dročne konference skupaj s ko-
misijo za idejno politično delo že
pripravljajo programe političnih
šol.

Srečanje brigadirjev v domu JLA
je minilo predvsem v duhu priprav na
nove mladinske delovne akcije. Tudi
letos bomo sodelovali na precejš-
njem številu delovnih akcij, vendar
moramo letos bolj kot kajkoli prej
računati zlasti na mlade iz krajevnih
skupnosti in šol. Prvi rezultati kaže-

jo, da nam bo to v precejšnji meri
uspelo, vendar nr<s čaka še precej
dela. Posebno dobro se moramo pri-
praviti za lokalno delovno akcijo, ki
bo letos najverjetneje julija v Zalogu
(urejanje športnih povišin in gradnja
skakalnice v Mrzb dolini), saj smo se
pri organizaciji akcije na Jančah
marsičesa naučili.

V stik smo stopili tudi s pobrateno
Bilečo, tako da bomo na dve delovni
akciji odšli skupaj z njimi.

Naj ne mine dan brez obiska vsaj
ene osnovne organizacije, je geslo, ki
se ga držimo. Tako smo v zadnjem
času obiskali zlasti tista okoija, kjer je
delo osnovnih organizacij zamrlo aK
ni zaživeJo. Kaže, da smo s sejo kon-
ference o družbenogospodarskem
položaju mlqdib in s sklepi te konfe-
rence vendarle odkrSi tisto, o čemer
govorimo že precej časa — namreč
programska izhodišča, ki odražajo
interese mladih, saj znotraj le-teh
vsakdo najde tudi kaj zase.
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